
IV sesja Rady Powiatu Hajnowskiego – sesja 
budżetowa

W dniu 27 stycznia 2011r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Hajnówce odbyła się IV sesja Rady 
Powiatu Hajnowskiego. Obradom przewodniczył Pan Mikołaj Michaluk.

Radni w trakcie IV sesji Rady Powiatu większością głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli 
budżet powiatu na 2011r.

W trakcie sesji Rada Powiatu jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie inicjatywy zmiany ustawy o ochronie 
przyrody wyrażając w ten sposób swój protest przeciwko inicjatywie zmiany zapisów art.10 ust.2 ustawy 
zmierzającej do pozbawienia samorządów lokalnych prawa współdecydowania o tworzeniu, zmianie granic lub 
likwidacji parków narodowych.

Podczas sesji podjęto następujące uchwały:

- w sprawie projektu wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Hajnowskiego;
- w sprawie nadania Panu Lechowi Janowi Michalak tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Pani Walentynie Macuta tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Panu Ryszardowi Pater tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Panu Arturowi Tumiel tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Panu Władysławowi Zin tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Państwu Bożenie i Janowi Walencikom tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Pani Bożenie Lewczuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Panu Mikołajowi Miażennemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;
- w sprawie nadania Panu Michałowi Kiryluk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”.

Podczas sesji zostały zgłoszone następujące interpelacje:

1.Radny Lech Jan Michalak - „Chciałbym się dowiedzieć, jak wyglądają podpisane kontrakty przez szpital. Chodzi 
mi w szczególności o specjalistyczne przychodnie, bo np. diabetologiczna ma zapewnione, że do końca kwietnia 
da radę przyjmować, a później niewiadomo co z tymi ludźmi chorymi robić. Chciałbym się dowiedzieć, jak 
zostały dograne, na jakim poziomie i o ile jest mniej tych kontraktów.”

Wicestarosta Hajnowski Pan Andrzej Skiepko odpowiadając na powyższą interpelację, powiedział, cytuję: „Jeżeli 
chodzi o kontrakty szpitala, to generalnie zostały zwiększone jeżeli chodzi o szpital, z tym, że tam doszło do 
zmniejszenia na intensywnej terapii, natomiast były zwiększenia na internie. Jeżeli chodzi o poradnie 
specjalistyczne to kontrakt został utrzymany na poziomie poprzedniego roku.”

2.Radny Jarosław Gerasimuk – „Moja interpelacja dotyczy drogi powiatowej Kleszczele – Boćki na odcinku Żuki – 
Mołoczki. Tam jest wyrwa w tej drodze około 4 m długości. Ta droga staje się w tej chwili nieprzejezdna. Ta 
droga jest bardzo potrzebna dla mieszkańców gminy Kleszczele i gminy Czeremcha dlatego, że korzystając z tej 
drogi dojeżdżają do Bociek po zakup materiałów nasiennych i nawozów oraz dostarczają żywiec do sprzedaży. 
W tej chwili samochodem osobowym w ogóle nie da się przejechać, a ciągnikiem z przyczepą to jest duży 
problem przejechać.”

Wicestarosta Hajnowski Pan Andrzej Skiepko odpowiadając na powyższą interpelację, powiedział, cytuję: „Jeżeli 
chodzi o ubytek w drodze na odcinku do Żuk, to zaraz po sesji zadzwonię do Zarządu Dróg Powiatowych i to 
zostanie naprawione.”

Sporz. V.Miniuk


